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Svar på spørsmål om Furubergfossen bru og Svodalstunnelen

I møteboka frå samferdselsutvalet sitt møte 9. september 2015 tok representanten 
Øyvind Hardeland (Ap) opp følgjande problemstilling rundt Furebergfossen bru og Svodalstunnelen:

«Det er dårleg dekke på og ved brua, noko som gjer den trafikkfarleg. Det er plassert skilt
inne i vegbana.

Asfalteringa i Svodalstunnelen er dårleg utført med store humpar.»

Vedlagt er brev frå Statens vegvesen med svar på oversendinga.

Fylkesrådmannen har ingen ytterlegare kommentarar til saka.


